
Zápis z jednání zastupitelstva obce Nicov ze dne 6. 2. 2023 

Starostka Mgr. Jitka Čiefová přivítala přítomné a konstatovala, že při počtu 6 členů 
zastupitelstva je zastupitelstvo usnášení schopné. 

Přítomní členové zastupitelstva - J. Čiefová, V. Šašek, A. Josefíková, L. Šašková, J. Pretl, P. 
Steinbach. 
Hosté – J. Jindřich a R. Matějka. 
Za zapisovatele byla zvolena Lenka Šašková, za ověřovatele zápisu byli zvoleni A. 
Josefíková a Vl. Šašek. 
Byl přečten a schválen program jednání zastupitelstva. 
 
Program: 

1. Úvod  
2. Hospodaření v obecních lesích 2022  
3. Činnost obce za měsíc leden  
4. Rozpočtové opatření č. 12/2022  
5. Souhlas se stavebním záměrem – posílení NN, p.č. 19/1  
6. Řešení svozu odpadů  
7. Permanentní žádost-prodej pozemků v Řetenicích 
8. Různé 
 

K bodu 1: 
Zastupitelstvo bylo zahájeno v 17:00. Starostka předložila došlou poštu, pokladní knihu, 
výpis z účtu u České spořitelny i účtu u ČNB. 
 
K bodu 2: 
Hospodaření v obecních lesích 2022 
Paní starostka přivítala nového obecního hajného pana Radka Matějku. Pan Jindřich 
shrnul a vysvětlil hospodaření v lesích za uplynulý rok 2022 (příloha č. 1 a č. 2). Pan 
Matějka uvedl, co nás čeká v tomto roce. Hrozí kůrovec. Byli vybráni dva odběratelé na 
odvoz dřeva. (Chodska lesní s.r.o. a Sušická lesní a obchodní s.r.o.). Bude zakoupen 
evidenční program na lesy, který využívají i Lesy ČR nebo Národní park Šumava. Na 
výdajích programu se bude obec podílet polovinou s obcí Dlouhá Ves. Bude zakoupená 
licence a pak se bude platit roční údržba.  
Hlasování: 6 pro. 
Usnesení: č.1/2/2023 zastupitelé souhlasí s podepsáním smlouvy na odběr dřeva 
s dvěma odběrateli (Chodská lesní s.r.o. a Sušická lesní a obchodní s.r.o.). 
Hlasování: 6 pro. 
Usnesení: č.2/2/2023 zastupitelstvo souhlasí k zakoupení licence programu k evidenci 
lesů. 
 
K bodu 3: 
Činnost obce za měsíc leden  
V lednu jsme založili vkladový účet. Byl založen 11. 1. 2023. Teď v 11. 2. 2023 budou 
připsány úroky. Zastupitelé souhlasí prodloužení vkladového účtu o jeden měsíc. Úroky 
budou připsány na vkladový účet. 
Hlasování: 6 pro. 
Usnesení: č.3/2/2023 zastupitelé souhlasí s prodloužením vkladového účtu na další 
měsíc. 
Dne 6. 2. byla a ob. úřadě schůzka s vedení Národního parku Šumava (pan Hubený a pan 
Starý) ohledně klidových území. V našem katastrálním území se žádná klidová území 
nenachází. 7. 2. Je setkání Svazu šumavských obcí na Modravě, kde bude představen 



společný postup všech šumavských obcí v záležitosti klidových území.  
Pan Blecha převzal dodejku (převzetí rozhodnutí správního řízení), následně bylo obci 
doručeno od pana Blechy odvolání, které bylo přeposláno právníkovi. Čekáme na 
vyjádření.  
 
K bodu 4:  
Rozpočtové opatření č. 12/2022 
Zastupitelstvo bere na vědomí rozpočtové opatření č. 12/2022. Starostka popsala a 
vysvětlila jednotlivé položky zastupitelům (příloha č. 3). 
Hlasování: 6 pro. 
Usnesení: č.4/2/2023 2023 zastupitelé berou na vědomí změny rozpočtového opatření č. 
12/2022. 
 
K bodu 5: 
Souhlas se stavebním záměrem – posílení NN, p.č. 19/1  
Na minulém jednání zastupitelstva jsme řešili záměr k posílení nízkého napětí od trafa 
pod silnicí k pozemku pod vodojemem. EG.Dv zastoupení Elektroinvestem požadují 
podepsat souhlas vlastníka s tímto záměrem - smlouvu o smlouvě budoucí. Starostka 
zjistí  případnou rezervu pro případnou budoucí výstavbu.  
Hlasování: 6 pro. 
Usnesení: č. 5/2/2023 zastupitelé souhlasí s podepsáním smlouvy o smlouvě budoucí. 
 
K bodu 6:  
Řešení svozu odpadů  
Starostka oslovila s poptávkou dvě firmy. Nabídka přišla jen od Pošumavské odpadové. 
Nabídka je dražší než Rumpold. Zastupitelé souhlasí s podepsaním dodatku 
s Rumpoldem. Během března tohoto roku starostka osloví Pošumavskou odpadovou 
s poptávkou na odvoz bioodpadu.  
Hlasování: 6 pro. 
Usnesení: č. 6/2/2023 zastupitelé souhlasí s podepsáním dodatku na svoz odpadů od 
společnosti Rumpold s.r.o. 
 
K bodu 7:  
Permanentní žádost-prodej pozemků v Řetenicích 
Jedna se o opakovanou žádost p. Blechy o prodeji pozemku v Řetenicíh, viz. příloha č. 4. 
Zastupitelé nesouhlasí s prodejem obecních pozemků. 
Hlasování: 6 proti. 
Usnesení: č. 7/2/2023 zastupitelé nesouhlasí s prodejem pozemků v Řetenicích  
 
K bodu 7:  
Různé 
Pan Pretl opravil dveře na WC v obecním hostinci. Za materiál má zaplaceno, ale nechce 
zaplatit za práci. Zastupitelé navrhují s p. Pretlem uzavřít dohodu o provedení práce na 
3500 Kč. 
Hlasování: 5 pro, 1 se zdržel Pretl. 
Usnesení: č. 8/2/2023 zastupitelé souhlasí s podepsáním dohody o provedení práce na 
3500 Kč s panem Pretlem. 
 
Přišla žádost od pana Fibicha. Žádá obec o příspěvek 6000 Kč na vydání knížky o Rankl 
Seppovi. Spisovatel p. Fibich nabízí přednášku o panu Rankl-Seppovi. 
Hlasování: 6 pro. 
Usnesení: č. 9/2/2023 zastupitelé souhlasí s finanční podporou 6000 Kč panu Fibichovi. 



 
Pan Hodina z Javorníka zajišťuje protažení běžkařský stop od Kohoutího kříže k 
Javorníku. Starostka musí domluvit čtyřkolkářům, místy jsou běžecké stopy od nich 
zničené.  
Obec Nicov koupí na další zimní období objemnější zásobníky na posyp.   
Nicovské parkoviště je malé. Za úvahu by stálo, zda na parkoviště nedat automat na 
parkování. Obec by za parkovné něco vybrala. 
Paní Pešlová má problémy s kamny, paní starostka jí pomáhá sehnat nové. Všechny 
náklady bude platit paní Pešlová.   
Další zastupitelstvo se bude konat 6. 3. 2023 
 
Zapsal: Lenka Šašková       Dne 6. 2. 2023 
 
 
 
 
Ověřil: A. Josefíková        Vl. Šašek 
 
 
 
 
 
Starostka: Jitka Čiefová 


